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Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .

Törvény 42 .* (8) bekezdése, továbbá az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II .24.) OGY

határozat 124. §-a a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán Emberi Er őforrások

Minisztériumát vezető miniszter úrhoz

„Törvénytelenűl működik a MOB?”

Tisztelt Miniszter Úr !
A sajtó értesülései szerint MOB Közgyűlésének 2012. február 26-i határozatait - a közgyűlés

szabálytalan összehívása, lefolytatása, az alapszabály módosítása és az új tisztségvisel ők választása - a

bíróság megsemmisítette . Kereseti kérelmemnek els ő fokon először a Fővárosi Törvényszék, majd idén

januárban az Ítélőtábla másodfokon jogerősen helyt adott. A közelmúltban pedig a Kúria felülvizsgálati
eljárásban erősítette meg ezeket a döntéseket .

Egy újabb elsőfokú bírósági döntés a napokban megsemmisítette az illegitimmé vált MOB 2015.

május 12-i, és június 10-i határozatait is melyben a saját költségvetésükr ől és a 2024. évi olimpiai

kandidálásról döntöttek .
A választói fogadóóráimon felvetették az állampolgárok, hogy „mivel a NOB elő írja, hogy a pályáz ó

várost a nemzeti olimpiai bizottságnak támogatnia kell”, így az illegitim MOB érvényesen dönthetett-e arról ,
hogy Budapest megpályázza a 2024-es olimpia megrendezését. Sokan hasonlóságot vélnek felfedezni a
Fővárosi ítélőtábla szeptember 25-i, a Budapesti Ügyvédi Kamara 2014-es vezet őségválasztásának eredményeit
megsemmisítő döntése és MOB közgy ű lésének megsemmisítő döntése között . Ez utóbbi megsemmisítő döntés
hatásainak ellensúlyozására a Kormány törvénymódosító javaslatot nyújt be .

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy :
1.) Legitim-e jelenleg a bírósági döntések értelmében a MOB működése?
2.) Legitim-e jelenleg a bírósági döntések értelmében a MOB vezetése?
3.) Érvényes-e a MOB döntése a 2024-évi olimpiai játékok megrendezésének támogatására?
4.) Ha kiderül, hogy érvénytelen a jelentkezésünk a 2024-évi olimpiai játékok megrendezésére, akko r

van-e felelőse annak, hogy eddig már több milliárd forintot elköltöttünk a kandidálá s
támogatására?

Budapest, 2015 . október . 12 .

Lukács Zoltán
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Várom megtisztelő válaszát!
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